

[Texte]

Mr. Baker: Okay.

The Chairman: I used to teach school, but I think everybody can read his or her own handwriting better than somebody else, and I now ask the Clerk of the Committee to read this proposal.

• 1600

The Clerk: Suggested wording for a motion if the Committee wishes to entertain it, is that the chairman be authorized to book meetings of the committee for the week of November 18, 1985, in order to invite an appearance by the Minister of State (Finance), in lieu of having it approved by a steering committee which may not meet, with the House in recess.

Mr. Baker: I see. In case the steering committee does not meet?

The Chairman: And that only covers one meeting—a meeting.

The Clerk: Yes. And then, as I understand it, the steering committee would then meet concerning all other matters. This is to approve the first meeting.

The Chairman: Fine. Would anybody care to make the motion as read by the Clerk?

Mr. Redway: I so move.

Motion agreed to

The Chairman: Thank you. I believe the meeting can now be adjourned to the call of the Chair, unless it be the wish of the committee to discuss any other subject matter. No? The meeting is adjourned.

Tuesday, November 19, 1985

• 0916

The Chairman: Order, please.

The first item of business this morning will be to resume consideration of Bill C-80, an Act to amend the Income Tax Act and Excise Tax Act and to amend other acts in consequence thereof.

We have the pleasure this morning of having the Hon. Barbara McDougall, Minister of State for Finance, with us.

I believe, Madam Minister, you have a statement you would like to make.

Hon. Barbara McDougall (Minister of State (Finance)): Yes, I do, Mr. Chairman. Thank you very much.

We also have a kind of a statement and we also have some notes, I think a summary of the bill which we thought might be useful, which I think has been handed out now.

The Chairman: I believe this one-sheet item . . .**Mrs. McDougall:** That is not my notes. It is just . . .

[Traduction]

M. Baker: Bien.

Le président: J'ai déjà enseigné, mais je crois que chacun est mieux à même de lire sa propre écriture, mieux que quiconque; je vais donc demander au greffier du Comité de bien vouloir nous lire cette proposition.

Le greffier: Libellé proposé d'une motion: que le président soit autorisé à organiser des réunions du Comité pour la semaine du 18 novembre 1985 afin de pouvoir inviter le ministre d'État (Finances), plutôt que de devoir faire approuver une telle invitation par le comité directeur, qui ne se réunira peut-être pas, étant donné l'interruption des travaux de la Chambre.

M. Baker: Je vois. Au cas où le comité directeur ne se réunirait pas?

Le président: Et cela ne porte que sur une réunion.

Le greffier: Oui. Après cela, si j'ai bien compris, le comité directeur se réunira pour considérer toutes les autres questions. Il s'agit d'approuver la première séance.

Le président: Bien. Quelqu'un veut-il proposer la motion lue par le greffier?

M. Redway: J'en fais la proposition.

La motion est adoptée

Le président: Merci. Nous pouvons maintenant lever la séance, à moins que le Comité ne désire discuter d'autres questions. Non? La séance est levée.

Le mardi 19 novembre 1985

Le président: À l'ordre s'il vous plaît.

Le premier point à l'ordre du jour de ce matin sera de reprendre l'étude du projet de loi C-80, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise et la Loi sur l'accise et modifiant d'autres lois en conséquence.

Nous sommes heureux d'accueillir ce matin l'honorable Barbara McDougall, ministre d'État, aux Finances.

Madame la Ministre, je crois que vous avez une déclaration à nous faire, n'est-ce pas?

L'honorable Barbara McDougall (ministre d'État (Finances)): Oui, monsieur le président. Je vous remercie beaucoup.

Nous avons une déclaration ainsi que des notes, de même qu'un résumé du projet de loi qui nous semblait être utile et qui a déjà été distribué, je crois.

Le président: Je crois que c'est la feuille . . .

Mme McDougall: Non, ce ne sont pas mes notes. Ce n'est que . . .